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Jeg håper at dere fylkespolitikere denne gangen velger å avvikle skolestedene Dombås og
Lom for å redde Otta videregående skole. Nord-Gudbrandsdal trenger en videregående skole
med masse tilbud. Husker sist det ble gjort en «hestehandel» for å redde Dombås
videregående skole, det ble et kostbart vedtak for fylket i ettertid. 
Så lenge elevgrunnlaget synker, så har dere politikere ikke noe annet valg enn å avvikle
skolested. Som tidligere lokalpolitiker i Sel har jeg vært med på å legge ned skoler, kanskje
den værste avgjørelsen en politiker er med på, men enkelte ganger har en ikke noe annet
valg. Og det viser seg i ettertid at vedtaket om å legge ned skoler var rett. Færre og større
skoler er det beste for elevene. Da blir valgmulighetene større. At enkelte må bruke buss eller
å bo på hybel er ikke noe problem. Da jeg gikk på videregående på Otta var det masse
hybelboere fra Skjåk, Lom, Lesja og så langt sør som til Lillehammer. Alle jeg kjente
stortrivdes med hybellivet på Otta.
Mvh
Pål Sletten
2670 Otta

Sendt fra Outlook for iOS

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Faka.ms%2Fo0ukef&data=05%7C02%7Cpost%40innlandetfylke.no%7C22a90b48ecd0407f575308dcc9bad0c1%7C1b6bba496f354d829fca4827d417cd3e%7C0%7C0%7C638607051410773078%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C80000%7C%7C%7C&sdata=78rzTsbYPUjV7%2B%2FF%2FxFA7qFkrRRjkrMKYBubffnweP8%3D&reserved=0

